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> Retouradres Postbus 20301 2500 EH  Den Haag 

 
 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer 

der Staten-Generaal 

Postbus 20018  

2500 EA  DEN HAAG 

 

 

 

Datum 1 juli 2015 

Onderwerp Antwoorden Kamervragen over de chip in de kentekenplaat 

 

In antwoord op uw brieven van 17 en 18 juni 2015, deel ik u, mede namens de 

minister van Infrastructuur en Milieu, mee dat de schriftelijke vragen van het lid 

Houwers (Houwers) over de chip in de kentekenplaat, de schriftelijke vragen van 

de leden Schouw, Berndsen-Jansen en Verhoeven (allen D66) over het bericht dat 

de nationale politie proeven houdt met privacy schendende chips in 

kentekenplaten en de schriftelijke vragen van de leden Oosenbrug en Hoogland  

(beiden PvdA) over het gebruik van RFID-chips in kentekens, worden beantwoord 

zoals aangegeven in de bijlagen bij deze brief. Hiermee voldoe ik tevens aan de 

toezegging die ik tijdens het AO Georganiseerde criminaliteit van 17 juni 2015 

heb gedaan om met een schriftelijke reactie te komen op de Radio-frequency 

identification (RFID)-chip in kentekenplaten. 
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Bij beantwoording de datum 

en ons kenmerk vermelden. 

Wilt u slechts één zaak in uw 

brief behandelen. 
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Vragen van het lid Houwers (Houwers) aan de minister van Veiligheid en 

Justitie over de chip in de kentekenplaat (ingezonden 17 juni 2015, 

2015Z11526) 

  

1 

Is het waar dat er een proef wordt gedaan met een chip in kentekens? 

Wat is de doelstelling van deze proef? 1) 

 

Antwoord 1 

Het klopt dat er een proef wordt gedaan met chips in kentekens. Deze proef vindt 

niet plaats op de openbare weg, maar bij het Opleidings- en Trainingscentrum van 

het Ministerie van Defensie in Oirschot. De drie ontwikkelaars van de nieuwe 

RFID-chip in kentekenplaten voeren gedurende ruim een jaar een praktijktest uit. 

Het doel van de praktijktest is om te zien of de nieuwe chip onder alle 

omstandigheden goed is uit te lezen. De drie ontwikkelaars van de RFID-chip in 

kentekenplaten hebben aangegeven dat aanvullend op de praktijktest een privacy 

impact assessment zal worden gedaan. Ook wordt de RFID-kentekenplaat aan 

een veiligheidsanalyse onderworpen. De periode van de proef loopt van 1 juni 

2015 tot 30 juni 2016. 

  

2  

Zijn er ook andere bedrijven betrokken bij deze ontwikkeling? Komt er bij 

invoering een aanbesteding? 

 

Antwoord 2 

De proef is een zelfstandig en volledig privaat initiatief van de drie ontwikkelaars 

van de RFID-chip in kentekenplaten. De proef geschiedt niet in opdracht van de 

overheid. Van invoering van de RFID-chip in kentekenplaten is nog geen sprake. 

Pas als zou worden besloten om de RFID-chip in te voeren, wordt bekeken of dit 

dient te worden aanbesteed.  

  

3  

Is het waar dat de invoering is bedoeld om kentekenfraude, autodiefstal 

en benzinediefstal bij tankstations tegen te gaan? 

 

Antwoord 3 

De ontwikkelaars van de RFID-chip in kentekenplaten geven aan dat met het 

gebruik van de chip kentekenfraude, autodiefstal en benzinediefstal bij 

tankstations kan worden tegengegaan. Op het moment dat de resultaten van de 

praktijktest bekend zijn, zal het kabinet bezien of de RFID-chip in kentekenplaten 

hier inderdaad een geschikt instrument voor is. Bij de afweging om de RFID-chip 

in kentekenplaten al dan niet in te voeren, zal echter naar meer aspecten worden 

gekeken dan enkel de technische werking, zoals naar privacy en kosten. 

  

4  

Waarom moet er iets tegen kentekenfraude worden gedaan, terwijl uw 

ambtsvoorganger in maart 2015 nog verklaarde dat er in heel 2014 geen 

enkele aangifte van kentekenfraude is geweest? 
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Antwoord 4 

De brief over valse kentekenplaten die ik op 10 april 2015 naar uw Kamer heb 

gestuurd1, is opgesteld naar aanleiding van een mondelinge vraag van het lid 

Oskam over het gebruik van valse kentekenplaten. In de brief heb ik aangegeven 

dat er al veel maatregelen worden genomen om het gebruik van valse 

kentekenplaten te voorkomen en dat het aantal meldingen van diefstallen van 

blanco kentekenplaten de laatste jaren is afgenomen (vijf in 2013 en nul in 

2014). Recent heeft de RDW bericht dat in 2015 vier meldingen zijn ontvangen. 

Omdat tijdens het vragenuur ook de mogelijkheid van het gebruik van een RFID-

chip in kentekenplaten aan de orde is gekomen, ga ik daar in de brief ook op in. 

In de brief wordt aangegeven dat de drie ontwikkelaars van de nieuwe RFID-chip 

in kentekenplaten gedurende ruim een jaar een praktijktest uitvoeren. Op het 

moment dat de resultaten van de praktijktest bekend zijn, zal het kabinet een 

standpunt innemen over de wenselijkheid van het al dan niet doorvoeren van een 

RFID-chip in kentekenplaten. Dit standpunt is niet veranderd. 

  

5 

Waarop baseert u het getal van 40.0000 valse kentekenplaten in 

Nederland? 

 

Antwoord 5 

Dit aantal komt uit het bestuurlijk signaal Gebruik van valse kentekenplaten. Het 

is moeilijk om een precies beeld te krijgen van het misbruik dat van valse 

kentekenplaten wordt gemaakt. Daarom is niet met zekerheid te zeggen of er 

inderdaad 40.000 voertuigen rond rijden met valse kentekenplaten.  

  

6 

Waarom wordt met de chip autodiefstal voorkomen? Waarom voorkomt 

het gebruik van een auto als vluchtauto? Dat is toch vrijwel altijd 

kortstondig gebruik (in Nederland)? 

 

Antwoord 6 

Pas als de resultaten van de praktijktest bekend zijn en de werking van de RFID-

chip duidelijk is, kan worden bekeken of het al dan niet wenselijk is om de RFID-

chip in te voeren. Op dat moment zal ook worden bekeken waarvoor de RFID-chip 

precies kan worden gebruikt. Zo is het nog onduidelijk of autodiefstal door middel 

van een RFID-chip in kentekenplaten voorkomen kan worden. 

  

7 

Is ter voorkoming van brandstofdiefstal een pre-paid systeem, zoals al 

veel tankstations dat hebben, niet afdoende? Is het niet zo dat hierbij er 

ook nog voor kan worden gekozen dat er eerst een aanbetaling 

plaatsvindt en na afloop van de tankbeurt de klant geld terug kan halen, 

zoals in het buitenland wel gebeurt om de klant toch bijprodukten te 

kunnen verkopen? Daarbij betaalt ook de ondernemer de kosten en gaat 

het regeringsidee van eigen verantwoordelijkheid toch maximaal op? 

Waarom moeten zo velen meebetalen aan een oplosbaar en klein 

probleem? 

 

Antwoord 7 

                                                
1 Tweede Kamer, Vergaderjaar 2014–2015, 29 398, nr. 462  
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Er worden al veel maatregelen genomen om het tanken zonder te betalen te 

voorkomen, zoals de invoering van vooraf betalen. Het is correct dat vooraf 

betalen, al dan niet met een voorschot, het probleem van tanken zonder te 

betalen verkleint. Zoals in de voorgaande antwoorden toegelicht is nog niet 

bepaald of en zo ja met welke doelen de RFID-chip zal worden ingevoerd. De 

ontwikkelaars geven aan dat deze techniek meer mogelijkheden biedt dan alleen 

de aanpak van tanken zonder te betalen.  

 

8  

Welke garantie is er dat er niet ook ander gebruik van de chip zal worden 

gemaakt, zoals bij snelheidsovertredingen et cetera? Is er ook een 

mogelijkheid van track and trace in de chip? 

  

9  

Is de chip ook bruikbaar bij het inrijden van een milieuzone? Is het 

bijvoorbeeld kenbaar of een auto daar zou mogen rijden gezien de 

gegevens bij de Dienst Wegverkeer (RDW)? 

 

Antwoord 8 en 9 

Voor dit antwoord verwijs ik naar het antwoord op vraag 6. 

  

10  

Is het zeker dat dit geen opstap is naar een vorm van kilometerheffing of 

dergelijke? 

 

Antwoord 10 

Ja.  

  

11 

Wie bewaakt de privacy en wie heeft toegang tot het systeem? Alleen de 

overheid of ook pomphouders? 

 

Antwoord 11 

Pas op het moment dat de resultaten van de proef bekend zijn, zal worden 

bekeken welke technische mogelijkheden er precies zijn waarvoor de chip kan 

worden gebruikt, of het systeem voldoende waarborgen ter bescherming van de 

privacy kent, welke kosten eraan verbonden zijn en wie er toegang tot het 

systeem zou moeten krijgen. 

  

12  

Moeten bij invoering ook alle bestaande kentekenplaten worden 

omgewisseld? Wat kost deze operatie? Zijn er ook financiële voordelen 

aan de invoering verbonden? Zo ja, waar vallen die? 

 

Antwoord 12 

Van invoering van de RFID-chip in kentekenplaten is nog geen sprake. Pas als zou 

worden besloten om de RFID-chip in te voeren, wordt bekeken hoe de invoering 

zal geschieden. Het is wel de verwachting dat, als de RFID-chip wordt ingevoerd, 

alle kentekenplaten (op den duur) vervangen zullen moeten worden. Dit brengt 

kosten met zich. In het bestuurlijk signaal Gebruik van valse kentekenplaten staat 

dat het om € 8,- per auto zal gaan. Daarnaast moet apparatuur worden 

aangeschaft om de kentekenplaten uit te lezen. Het is onbekend wat de kosten 

hiervan bedragen en de financiële voordelen zijn eveneens nog niet bekend. De 
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financiële voordelen zijn mede afhankelijk van de feiten waarvoor de RFID-chip 

zal worden ingezet (indien tot invoering van de RFID-chip in kentekenplaten 

wordt besloten). Op het moment dat de resultaten van de praktijktest bekend 

zijn, zal het kabinet een standpunt innemen over de wenselijkheid van het al dan 

niet doorvoeren van een RFID-chip in kentekenplaten. Daarbij zal ook de 

afweging worden gemaakt of de baten van de RFID-chip opwegen tegen de 

kosten.   

  

13  

Kunnen mensen om principiële redenen ook weigeren de chip te 

gebruiken? 

 

Antwoord 13 

Nee, indien wordt besloten tot invoering van de RFID-chip zullen (op den duur) 

alle kentekenplaten moeten worden vervangen.   

  

14  

Wanneer is de invoering gepland? 

  

15  

Wanneer komt u met een voorstel naar de Tweede Kamer om hierover 

van gedachten te wisselen, omdat er veel privacy vragen aan deze 

invoering kleven en het denkbaar is dat er ook andere (minder 

vergaande) oplossingen zijn voor de geconstateerde problemen? 

 

Antwoord 14 en 15 

Zoals eerder aangegeven, duurt de proef tot 30 juni 2016. Op het moment dat de 

resultaten van de praktijktest bekend zijn, zal het kabinet een standpunt innemen 

over de wenselijkheid van het al dan niet doorvoeren van een RFID-chip in 

kentekenplaten. Daarbij zullen ook aspecten als kosten en privacy worden 

meegenomen. Uw Kamer wordt op dat moment vanzelfsprekend in de 

gelegenheid gesteld om uitgebreid met het kabinet van gedachten te wisselen 

over dit onderwerp. 

  

1) Nos.nl, 13 juni 2015, http://nos.nl/artikel/2041098-chip-moet-einde-maken-

aan-fraude-met-kentekens.html 
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Vragen van de leden Schouw, Berndsen-Jansen en Verhoeven (allen D66) 

aan de minister van Veiligheid en Justitie over het bericht dat de 

nationale politie proeven houdt met privacy schendende chips in 

kentekenplaten (ingezonden 18 juni 2015, 2015Z11763) 

  

1 

Klopt het bericht dat de nationale politie proeven doet met zogeheten 

RFID-chips in kentekenplaten waarmee alle reisbewegingen van 

automobilisten kunnen worden gevolgd? 1) 

Zo ja, hoe verhoudt dit bericht zich tot uw eerdere bericht aan de Kamer 

dat er sprake zou zijn van een praktijktest uitgevoerd door drie 

ontwikkelaars? 2) Zo nee, in opdracht van welke instantie en met welk 

doel wordt op dit moment een proef uitgevoerd met de RFID-chip? 

  

Antwoord 1 

Nee, dit bericht klopt niet. De drie ontwikkelaars van de RFID-chip in 

kentekenplaten voeren de proef op eigen initiatief uit. De nationale politie heeft 

geen betrokkenheid bij de proef. Deze proef vindt niet plaats op de openbare 

weg, maar bij het Opleidings- en Trainingscentrum van het Ministerie van 

Defensie in Oirschot. 

 

2 

Waarvoor dient de proef met chips in kentekenplaten precies, welke 

gegevens kunnen ermee worden verzameld en door en voor wie? 

 

Antwoord 2 

De fabrikanten hebben een RFID-chip ontwikkeld die mogelijkheden heeft om de 

toegang tot de informatie op de chip te beschermen tegen onbevoegd gebruik. 

Deze chip kan alleen worden uitgelezen door daartoe bevoegde personen of 

instanties die in het bezit zijn van een gecertificeerde reader met een hoog 

beveiligingsniveau. Het doel van de praktijktest is om te zien of de nieuwe chip 

onder alle omstandigheden goed is uit te lezen. 

 

Op het moment dat de resultaten van de proef bekend zijn, zal het kabinet bezien 

of het wenselijk is om de RFID-chip in te voeren en, indien dit het geval is, 

waarvoor de RFID-chip precies kan worden gebruikt. Dan zal ook worden bekeken 

welke gegevens er met de RFID-chip kunnen worden verzameld, wie er inzicht 

dient te hebben in de gegevens, of het systeem voldoende waarborgen voor de 

bescherming van privacy kent en of de data die het systeem genereert voldoende 

beveiligd zijn. 

  

3 

Op welke schaal en waar wordt deze proef precies uitgevoerd? 

 

Antwoord 3 

De praktijktest wordt uitgevoerd bij het Opleidings- en Trainingscentrum van het 

Ministerie van Defensie in Oirschot. Bij dit opleidingscentrum worden alle militaire 

rij- en bergingsopleidingen verzorgd. Het centrum beschikt over enkele 

honderden voertuigen. Deze zullen worden uitgerust met kentekenplaten met de 

RFID-chip.  
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4 

Welke diensten naast de politie, kunnen meekijken in de gegevens die via 

de chip worden verzameld? 

 

Antwoord 4 

Zie het antwoord op vraag 2. 

  

5 

Hoe verhoudt identificatie, registratie en het permanent volgen van alle 

automobilisten zich tot het in de Kamer voorliggende wetsvoorstel om 

zogeheten kentekenregistratie (Automatic Numberplate Recognition, 

ANPR) middels camera’s langs de weg in te voeren? 

 

6 

Gezien de grote privacy bezwaren die reeds aan de orde zijn bij het 

wetsvoorstel tot invoering van kentekenregistratie, hoe 

verhoudt  identificatie, registratie en het permanent volgen van alle 

automobilisten door middel van een chip, zich tot die ernstige privacy 

bezwaren en tot Nederlandse privacy wetgeving?   

 

Antwoord 5 en 6  

Zoals eerder aangegeven bevindt de RFID-chip zich nog in de testfase, en betreft 

het een proef van private partijen. Pas als duidelijk is waarvoor de RFID-chip kan 

worden gebruikt en hoe en welke gegevens (kunnen) worden verwerkt, kan 

bekeken worden wat de precieze gevolgen zijn voor de privacy en of er een relatie 

ligt met het wetsvoorstel tot het bewaren van kentekengegevens en zo ja, welke.  

  

7 

Indien sprake is van een proef uitgevoerd door (dan wel in opdracht van) 

de nationale politie waarom is deze proef dan niet vooraf expliciet aan de 

Kamer voorgelegd terwijl de wet tot invoering van kentekenregistratie 

nog niet door de Kamer is en bij de behandeling van dat wetsvoorstel tot 

dusver grote privacy bezwaren zijn gerezen die in meerdere mate ook op 

deze proef van toepassing kunnen zijn? 

 

8 

Is advies ingewonnen bij het College Bescherming Persoonsgegevens 

(CBP) over het plaatsen van een chip in kentekens? Zo ja, hoe luidde dat 

advies precies? Kunt u het advies van het CBP aan de Kamer doen 

toekomen? 

 

Antwoord 7 en 8 

Zoals reeds aangegeven, vindt de proef plaats op initiatief van de drie 

ontwikkelaars van de RFID-chip in kentekenplaten. Over de proef heb ik uw 

Kamer ingelicht in de brief die ik op 10 april 2015 naar uw Kamer heb gestuurd 

naar aanleiding van een mondelinge vraag van het lid Oskam over het gebruik 

van valse kentekenplaten2. In de brief wordt aangegeven dat de drie 

ontwikkelaars van de nieuwe RFID-chip gedurende ruim een jaar een praktijktest 

uitvoeren. Op het moment dat de resultaten van de praktijktest bekend zijn, zal 

het kabinet een standpunt innemen over de wenselijkheid van het al dan niet 

                                                
2 Tweede Kamer, Vergaderjaar 2014–2015, 29 398, nr. 462 
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doorvoeren van een RFID-chip in kentekenplaten. Mocht de overheid te zijner tijd 

de chip in enigerlei vorm willen invoeren, dan zal uiteraard, zoals gebruikelijk, het 

advies van het College bescherming persoonsgegevens worden ingewonnen. 

  

9 

Kunt u deze vragen binnen een week, uiterlijk 23 juni 2015 

beantwoorden? 

 

Antwoord 9 

De standaardtermijn voor de beantwoording van Kamervragen is drie weken. De 

vragen zijn binnen deze termijn beantwoord.  

  

1) Telegraaf, 16 juni 2015, 

http://www.pressdisplay.com/pressdisplay/viewer.aspx 

2) Kamerstuk 29 398, nr. 462 

  

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid Houwers 

(Houwers), ingezonden 17 juni 2015 (vraagnummer 2015Z11526) 
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Vragen van de leden Oosenbrug en Hoogland  (beiden PvdA) aan de 

ministers van Infrastructuur en Milieu en van Veiligheid en Justitie over 

het gebruik van RFID-chips in kentekens (ingezonden 18 juni 2015, 

2015Z11790) 

  

1  

Heeft u kennisgenomen van het bericht ‘Chip moet einde maken aan 

fraude met kentekens’? 1) 

 

Antwoord 1 

Ja. 

  

2 

Wat is de technische opzet van de proef met RFID-chips (Radio-

frequency identification) in kentekenplaten die komend jaar gehouden 

zal worden? 

 

Antwoord 2 

De praktijktest wordt uitgevoerd bij het Opleidings- en Trainingscentrum van het 

Ministerie van Defensie in Oirschot. Bij dit opleidingscentrum worden alle militaire 

rij- en bergingsopleidingen verzorgd. Het centrum beschikt over circa honderd 

voertuigen, van motorfiets tot vrachtwagen. Deze zullen worden uitgerust met 

kentekenplaten met de RFID-chip. Op het terrein is het wegennet van Nederland 

nagebootst. Over één dubbele rijbaan zal een portaal worden opgesteld waarin de 

meetapparatuur (readers) wordt gemonteerd. De snelheden op dit traject 

variëren van 50 tot 200 kilometer per uur. Voertuigen met RFID-kentekenplaten 

die het portaal met readers passeren, moeten worden gedetecteerd door de 

readers. Op deze manier wordt de chip getest in alle weersomstandigheden en op 

verschillende voertuigen, gedurende een langere periode. De proef vindt niet 

plaats op de openbare weg. 

  

3  

Welke gegevens worden tussen de RFID-chip en de ontvanger 

uitgewisseld en hoe wordt daarmee de authenticiteit van het kenteken 

beoordeeld? Zijn deze gegevens te herleiden tot een individueel voertuig? 

Zo nee, hoe wordt dit voorkomen? 

 

Antwoord 3 

De fabrikanten hebben een RFID-chip ontwikkeld die mogelijkheden heeft om de 

toegang tot de informatie op de chip te beschermen tegen onbevoegd gebruik. 

Deze chip kan alleen worden uitgelezen door daartoe bevoegde personen of 

instanties die in het bezit zijn van een gecertificeerde reader met een hoog 

beveiligingsniveau. De chip wordt op dit moment getest. Aan het eind van de 

proef zal meer duidelijk zijn over de technische werking van de chip en de 

gegevensuitwisseling tussen de chip en de apparatuur die de chip kan uitlezen.  

 

4  

Welke partijen kunnen de gegevens van de chip aflezen? Hoe wordt 

gewaarborgd dat andere partijen dit niet kunnen? 

 

Antwoord 4 
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Pas op het moment dat de werking van de RFID-chip helemaal duidelijk is, zal 

worden bekeken of het wenselijk is om de RFID-chip al dan niet in te voeren en, 

indien dit het geval is, waarvoor de RFID-chip precies kan worden gebruikt. Dan 

zal ook worden bekeken wie de gegevens van de chip mogen uitlezen. 

  

5 

Hoe wordt de afweging gemaakt of de invoering van RFID-chips in 

kentekens de minst ingrijpende manier is om fraude aan te pakken? 

Welke alternatieven worden overwogen om fraude met kentekens te 

bestrijden? 

 

Antwoord 5 

Op het moment dat de resultaten van de proef bekend zijn, zal het kabinet bezien 

of het wenselijk is om de RFID-chip in te voeren en, indien dit het geval is, 

waarvoor de RFID-chip precies kan worden gebruikt. Dan zal ook worden bekeken 

of de RFID-chip de beste manier is om fraude tegen te gaan. Zoals aangegeven in 

de eerdergenoemde brief die op 10 april 2015 naar de Kamer is gestuurd, worden 

er al veel maatregelen genomen om het gebruik van valse kentekenplaten te 

voorkomen. Uit de gegevens van de RDW blijkt ook dat het aantal meldingen van 

diefstal van blanco kentekenplaten gering is. In 2013 heeft de RDW vijf meldingen 

ontvangen, in heel 2014 nul en in 2015 vier.  

 

De Minister van Infrastructuur en Milieu heeft met de RDW onderzocht welke 

aanvullende maatregelen genomen kunnen worden. Er worden twee maatregelen 

voorgesteld die ervoor zorgen dat het traject van de afgifte tot de inname en 

vernietiging van kentekenplaten verder wordt aangescherpt:  

   het invoeren van een bewaarplicht van kentekenplaten bij erkende 

kentekenplaatfabrikanten en export -en sloopbedrijven; en  

   het invoeren van de plicht tot het registreren van de lamineercode bij de 

inname van kentekenplaten bij erkende exportbedrijven.  

 

De Minister van Infrastructuur en Milieu gaat deze maatregelen verder uitwerken 

en zal vervolgens de betreffende ministeriële regelingen wijzigen. 

   

6 

Op welke wijze en termijn zal de Kamer geïnformeerd worden over de 

uitkomsten van de proef met de kentekens? 

  

7  

Hoe zal de Kamer betrokken worden bij een eventuele keuze om 

kentekenplaten te voorzien van RFID-chips? Bent u bereid ter 

voorbereiding een privacy impact assessment uit te voeren? Zo nee, 

waarom niet? 

 

Antwoord 6 en 7 

Op het moment dat de resultaten van deze testen bekend zijn, zal het kabinet 

een standpunt innemen over de wenselijkheid van het al dan niet doorvoeren van 

een RFID-chip in kentekenplaten. Daarbij zullen ook aspecten als kosten en 

privacy worden meegenomen. Uw Kamer wordt op dat moment vanzelfsprekend 

in de gelegenheid gesteld om uitgebreid met het kabinet van gedachten te 

wisselen over dit onderwerp. 
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1 juli 2015  
 

Ons kenmerk 

 

 

 

 

De drie ontwikkelaars van de RFID-chip in kentekenplaten hebben aangegeven 

dat aanvullend op de praktijktest een privacy impact assessment zal worden 

gedaan. Ook wordt de RFID-kentekenplaat aan een veiligheidsanalyse 

onderworpen. 

 

 

 

 

  

1) Nos.nl,13 juni 2015 

  

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van de leden 

Houwers (Houwers), ingezonden 17 juni 2015 (vraagnummer 2015Z11526), 

Schouw, Berndsen-Jansen en Verhoeven (allen D66), ingezonden 18 juni 2015 

(vraagnummer 2015Z11763) 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


